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Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 154 (Alm. del), som Folketingets Udvalg for Ud-

lændinge- og Integrationspolitik har stillet til justitsministeren den 3. januar 2012. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
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Spørgsmål nr. 154 fra Folketingets Udvalg for Udlændinge- og Integrationspolitik (Alm. 

del):

”Er det regeringens ambition at nedbringe antallet af udlændinge, der får asyl i Danmark?”

Svar:

Det er ikke regeringens ambition at nedbringe antallet af udlændinge, der får asyl i Danmark. 

Udlændinge, som søger asyl her i landet, og som opfylder betingelser herfor, skal – som hidtil –

gives asyl i Danmark. 

Jeg skal endvidere om regeringens asylpolitik henvise til regeringsgrundlaget ”Et Danmark, der 

står sammen” af 3. oktober 2011. Som det fremgår heraf ønsker regeringen en mere human til-

gang i asylpolitikken. Regeringen vil ikke ændre på kriterierne for hvem, der kan få asyl. Men 

de, der søger asyl i Danmark, skal behandles værdigt.

Hvad angår kvoteflygtningene fremgår det af regeringsgrundlaget, at kriterierne for udvælgelse 

af kvoteflygtninge skal ændres, så kvoteflygtninge uanset integrationsparathed, har lige mulig-

hed for at komme til Danmark. Det fremgår også, at regeringen ikke vil ændre antallet af kvote-

flygtninge.


